
ПРОТОКОЛ №1
проведения засщання робочоУ групп з розробки Стратеги розвптку 

Острозькси мйськоТ територ1ально1 громади
12.01.2021 року м.Острог
Присутш:
- члени робочоТ групп з розробки Стратеги розвитку ОстрозькоУ мюькоУ територ1альноУ 

громади (дал1 -  робоча трупа) -  Ягодка Юрш Петрович, Логв1н Ольга Андрй'вна (голова 
робочоУ групп), Кирийчук Михайло Васильович, Кашуба Олеся ЮрИ'вна, Хмарук Тарас 
Вггалшович, Typina Л1на Олександр1вна, Харчук Олександр Анатол1йович, Загородил 
Галина Володимир1вна, Стецюк Ольга Володимир1вна (координатор робочоУ групи), 
Бондарчук Натал1я 1гор1вна (секретар робочо! групи), Васинюк Василь Олексшович, 
Гурко Натал1я Васил1вна, Драчук Серий Олександрович, Дубинець 1ван Григорович, 
1ванова Ольга СерпУвна, Ковальчук Микола Ананшович, Мазур Тетяна СерпУвна, 
Микитюк Валентина МиколаУвна, Никончук Руслана BiicropiBim, Погонець Роман 
Петрович, Свинарчук Роман Впсгорович, Сн1щук Леон1д Андр1йович, Стецюк Микола 
Дмитрович, Стратюк BiicTop Йосипович, Тимощук Натал1я СерпУвна, Тищенко Вггалш 
Анатол1йович, Тоненчук Олена Володимир1вна, Шишко Василь Вкторович, Штундер 
Микола Петрович, Бернацький Андр1й Олегович, Бунтовський Володимир Васильович, 
Веляник Василь Васильович, Стратюк Олександр Анатолшович, Стратюк Олександр 
Володимирович, Штейбарт В’ячеслав Густавович, Кухарук Людмила Володимир1вна, 
Ярмолка Юл1я ЮрИ'вна, Штундер Анасташя МиколаУвна, Кирилюк Серий Васильович, 
Кирилюк Костянтин Миколайович, Сасовський В1тал1й Миколайович, Тишкун В1ктор 
Степанович, Х1мш Неля Володимир1вна, Федорчук 1рина В1ктор1вна, Козак Людмила 
Васил1вна, Глушман 1ван Павлович, Самчук В1ктор Михайлович, Матер’ Естер 
МиколаУвна, Ол1евська Олександра, Дубшчук Юр1й Миколайович, ПустовН Тарас 
Олександрович, Шершньова Олена Володимир1вна, Степанюк Володимир В1кторович, 
Ситницька Оксана Анатолй'вна, Бондарчук Вадим Олександрович, Лонич СвПлана 
Михайл1вна, Мацун Тетяна Дмитр1вна, Фшна Ольга Йосип1вна, Гловацький Борис 
Борисович, Драчук В’ячеслав Костянтинович, Захарчук Серий Григорович, Кривицька 
Ольга Ромашина

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Анкетування:

Анкетування для мешканщв громади;
Анкетування для б1знесу.

2. Обговорення соц1ально-економ1чного стану в громади Основш проблема та 
шляхи Ух вирЮення.
- SWAT анал1з;

Обговорення сощально-економ1чного стану в громад1.
3. Напрямки розвитку громади на наступи! 7рок1в.

Слухали:
Логв!н Ольгу Андрй’вну (голову робочоУ групи), яка нагадала присутн1м, що 

Острозька м1ська територ1альна громада стала переможцем вщбору конкурсу територ!альних 
громад для надання пщтримки у розробц! СтратепУ розвитку вщ Програми "U-LEAD з 
Европою" та прошформувала про початок робота над розробкою СтратепУ розвитку 
ОстрозькоУ мюькоУ територ!ально'У громади. Зауважила, що вЛм присутн!м членам робочоУ 
групи, депутатському корпусу та прац!вникам виконкому роздан! анкета для мешканщв 
громади та анкета для б!знесу, як! необхщно заповнити та надати у виконком ОстрозькоУ 
MicbKoi ради для подальшого опрацювання. Розпов!ла про важлив!сть отримання яюсно 
заповнен! анкета та опитування повинно охоплювати Bci BiKOBi KaTeropii респонденЛв з 
метою проведения подальшого анал!зу та прийняття виваженого рйнення щодо напрямку 
розвитку громади до 2027 року. Паралельно з проведениям анкетування буде проводитись 
анал!з статистичних даних ОстрозькоУ громади.

Щоб забезпечити бшьш продуктивну роботу робочоУ групи, трупу буде подшено на 
маш групи по напрямках:

освИа, молодь, спорт;
охорона здоров’я та сощальний захист;



- культура, туризм;
- економка, 6i3Hec, фшанси, агросектор;

житлово-комунальне господарство, енергозбереження, транспорт, еколопя.
На засщання малих труп будуть запрошуватись кер!вники шдприемств та установ, 

квшпф! кован! пращвники у вщповщних галузях, представники малого 6i3Hecy, агросектору 
та iH.

Ольга Стецюк (координатор робочо! групи) запропонувала для робочо! групи 
розглянути, заповнити та обговорити анкета SWOT аналгзу для стратепчного планування 
розвитку Острозько! громади. Запросила присутшх до обговорення.
Виступили:

Оксана Ситницька ( член робочо'! групи, депутат Острозько!' мюько! ради) провела анал!з 
Острозько! мюько! Tepmopianbuo! громада, а саме:

1. сильш сторони (BHyTpiniHe середовигце):
!сторико-культурний потенщал; 
туристичний потенщал; 
розвинутий агропромисловий сектор;

2. слабю сторони:
вщсутшсть великих бюджетоутворюючих шдприемств; 
вщсутшсть !нфраструктури для розвитку шдприемництва.

3. Можливост! (зовшшне середовигце)
Залучення швестицш для розвитку громади за допомогою р1зномаштних 
швестицшних проекпв;

4. Загрози:
невигщне лопстичне розм!щення;
наявнють поруч з мютом атомно! електростанцн.

Людмила Козак (член робочо! групи. декан економ1чного факультету, доктор 
економ1чних наук, доцент кафедри економ!чно! теорй, менеджменту i маркетингу 
Haiti онального ушверситету «Острозька академ!я») додала, що сильною стороною 
Острозько! територ1ально! громади icpiM туристичного та аграрного е ще потужний освтпй 
потенщал. Наголосила на тому, що для якюно'! роботи над розробкою Стратеги потр1бно 
провести тема'1ичн! засщання, де з!брати фах!вц1в, як! квал1ф1кован! в вщповщних галузях. В 
цих трупах можна розробити напрацювання як розвивати дан! сфери. Також, зауважила, що 
Острожчина багата надрами, а саме, вода, глина, шсок, крейда, фосфорита. Необхщно 
передбачити наслщки для Острожчини при розвитку шдприемництва з видобутку xiMinunx 
сполук, так як даний напрямок може суперечити розвитку туризму на цш територн. Ц! 
питания повинш бути предметом дискус!й в малих тематичних трупах по вщповщних 
напрямках.

Тарас Пустов!т ( член робочо! групи, депутат Острозько! мюько! ради) звернув увагу 
присутн!х на те, що в м.Острог пршжджають здебшыного на екскурси i надходжень в 
мюький бюджет мало. Тому, для розвитку туризму необхщно передбачити mini можливост! 
для того, щоб турист мав бажання залишитись в Остроз! на б!льш тривалий перюд часу. 
Серед сильних CTopiH Острозько! громади назвав: зелений туризм, науковий потенщал, 
велика культурна спадщина, ж-д вузол в с.Оженин як площадка для розвитку 
шдприемництва та залучення швестор!в. Основною загрозою вважае -  близьке розташування 
поряд з м.Острогом атомно! станцп.

Василь Васинюк (член робочо! групи, староста с.Оженин) наголосив, що на територн 
с.Оженин розмщена потужна промислова база, зал!знична станщя, вигщне лопстичне 
сполучення, близьгасть до обласного центру. Дан! плогщ можна використовувати як 
площадку для створення швестицшно-привабливих пропозицш для швестор!в.

Вадим Бондарчук (член робочо! групи, депутат Острозько! мюько! ради) -  пщтримав 
пропозицпо щодо можливост! створення промислово! зони (!ндустр!ального центру) в 
с.Оженин. Наголосив, що для створення привабливих умов для швестор!в необхщно 
забезпечити якюш дороги, пщведення Bcix комункацш тощо. Звернув увагу npncyTHix на 
досвщ европейських краш, зокрема Полыщ, де першим кроком у створенш привабливо! 
площадки для б!знесу - е створення вщповщно! як!сно! шфраструктури.



Юрш Дуб in чу к (член робочо! групи, приватный шдприемець)- погодився з выступами 
колет та зауважив, що про м.Острог - як юторично-культурну перлину недостатньо 
проводиться шформацшна, рекламна робота. Це зменшуе потп< турисЛв на Острожчину. 
Також шдтримав пропозицию розвитку зеленого туризму в Острозькш громади

Валентина Микитюк (член робочо! групи. староста с.Кутянка) -  запропонувала 
передбачити розвиток Острозько! мюько! територ1альноТ громади по напрямкам: 

розведення плодово-ягщних культур; 
розвиток квНникарства; 
переробка молочпоТ та м’ясноТ продукцп; 
переробка деревини для потреб опалення.

Олександр Олшевський (депутат Острозько! мюько! ради) -  нагадав присутшм що 
Стратепя -  напрямок розвитку громади, метою яко! е передбачити, якою мае бути громада 
через 7 роюв.

Логвш Ольга Андрпвна (голова робочо! групи. заступник мюького голови) пщвела 
пщсумок обговорення та сформувала бачення основных напрямюв розвитку громади до 2027 
року. А саме:

територ1я розвиненого туристичного та штелектуального потенциалу, 
безпечного довкшля, комфортных умов життя та гармон1йного розвитку 
особистостц
вивчити можливост1 використання промислово-лопстично! зони на 6a3i 
с.Оженин;

- розвиток сшьського господарства, агросектору в частиni переробки продукцп;
П1сля проведения анализу анкет опитування мешканц!в громади та представниюв 

б1знесу можливе коригування напрямку розвитку.
Вир1шили

1. Продовжити роботу щодо опитування мешканщв громади та представник!в б1знесу;
2. Взяти до уваги SWOT anania та проект стратег1чних завдань Стратеги.
3. Розпочати роботу щодо збору статистичних даних основних показыиюв сощалыю- 

економ1чного розвитку громади.
4. В1дд1лу проекты о! та 1нвестиц1йно! д1яльност1 оргашзувати друге засщання робочо! групи,

Заступник мюького голови, 
голова робочо! групи Ольга ЛОГВШ

Протокол вела секретар робочо! групи Наташя БОНДАРЧУК


